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Министарка рударства и енергетике Дубравка Ђедовић Хандановић каже да је
евентуално увођење нуклеарне енергије дугорочан пројекат, али да се већ разговара о
повратку домаћих стручњака из иностранства и разматра из које земље би Србија
увезла технологију.

  

  

Ђедовић Хандановић обишла је данас завршне радове на градилишту постројења за
одсумпоравање димних гасова у термоелектрани Никола Тесла А и најавила да ће
радови бити завршени до краја марта.

  

Упитана о евентуалном увођењу нуклеарне енергије у Србији, Ђедовић Хандановић је
рекла да то не би био брз процес.

    

„То није краткорочан пројекат, евентуално говоримо о 2039, 2040. години, ако би сад
почели да радимо на томе. На нама је да правимо планове, знамо да било је потребно
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барем шест година да би уопште могли да уђемо и изградњу“, рекла је она.

  

Додала је да се такође мора мислити и о финансирању.

  

„Али морамо да причамо и о финансирању и зато је председник био у на првом
нуклеарном самиту у Бриселу, јер морамо да дођемо до најповољнијих финансијских
средстава“, рекла је и додала да је „прерогатив да законски све буде уређено тако да
ризик буде што мањи“.

  

(Н1)

  

 2 / 2


